
 
 

Jaarverslag 2022 
 

1. Bestuurssamenstelling 2022 
Voorzitter: Luc Wolters 
Secretaris ad interim: Hetty Backbier  
Penningmeester: Ilona Grammerstorf  
De overige leden zijn: Pascalle Hamers, Bert Havenith, Theo Hoogers, Ortwin Reitz. In 2022 
besluiten Walther Veenis en Jolanda de Vries te emigreren naar Spanje en daarmee het 
bestuur weer te verlaten.  
 

2. Ledenbestand 
Er zijn in 2022 6 leden overleden.  
Het ledenbestand bedroeg op 31 december 2022: 286. Daarnaast hebben we 24 
(ruil)abonnementen met verenigingen, organisaties en andere leden. 
We hebben 60 gezinsleden en 6 ereleden. Dit zijn in het totaal 310 leden.  
 

3. Financiën 
Ilona Grammerstorf heeft een financieel jaaroverzicht gemaakt. De kascontrole werd verricht 
door Henk Ghijsen en Wim Vroomen. Voor details zie het verslag van de penningmeester. 
 

4. Activiteiten Bestuur 
In 2022 waren zijn we in de loop van het jaar weer langzaamaan met activiteiten begonnen. 
De angst voor een Coronabesmetting en ook de beperkingen die nog steeds bestonden, 
leidden ertoe dat er een beperkt aantal activiteiten georganiseerd zijn. 
Bestuursactiviteiten konden in 2022 weer beter opgenomen werden. Zo werd bijvoorbeeld 
ook de heemkundecontactdag weer georganiseerd.   
In 2021 waren er zes onderwerpen waar het bestuur toch vooral mee bezig is geweest. 
1. De huisvesting van de bibliotheek en het archief. In 2021 hebben we een nieuwe 

bibliotheek en archief gekregen. In 2022 kregen we de vraag of we het archiefgebouw 
wilden kopen. Vanwege de risico’s en de verantwoording voor het onderhoud van het 
gebouw hebben we ervan af gezien. Verschillende leden en ook niet-leden hebben de 
weg naar het archief gevonden. We hebben twee nieuwe medewerkers voor het archief.    
Tenslotte hebben we een etalage die voor mini-exposities wordt gebruikt. Deze wordt 
regelmatig nieuw ingericht. Het archief is elke woensdagochtend en op aanvraag 
geopend.  
In oktober werd duidelijk dat de stookkosten sterk zouden toenemen. Samen met de 
vrijwilligers van het archief werd een planning gemaakt om het archief te isoleren, mede 
dankzij een eigen scan die met een warmtecamera is uitgevoerd. Zo kwamen er 
voorzetplaten voor de vensters boven en wordt de luchtvochtigheid bijgehouden. Op een 
app wordt het energieverbruik nauwgezet gevolgd.  



 
 

2. Simbokunde. Theo Hoogers heeft verder aan Simbokunde gewerkt. Data voor 
verschillende cursusonderdelen waren wel gepland, maar vanwege Corona moest de 
cursus ook in 2022 uitgesteld worden. De cursusuitvoering per thema bestaat telkens uit 
een theoretische avond en een excursie. In 2023 wordt Simbokunde ingepland. 

3. Het project digitalisering van de archieven in Limburg met de naam Memorix gaat 
verder. Rob Scholl, Theo, Bert en de nieuwe archiefleden Leon en Pierre Belleflamme 
gaan aan de slag met de pilot. Ze voeren verschillende foto’s, boeken en archiefstukken 
in. Daarnaast brengt Pierre orde aan in de grote hoeveelheid bidprentjes. De kosten van 
de deelname aan Memorix zijn momenteel € 200, maar de huidige (meer)kosten worden 
momenteel nog door de provincie overgenomen.  

4. In het kader van de nieuwe wet Bestuur en Toezicht hebben we besloten om de 
financiën met een vier-ogensysteem te controleren. Uitgaven hoger dan 50 euro worden 
in het bestuur besproken. 

5. Verzekeringen: we hebben onze bestuursverzekeringen via de vrijwilligersverzekeringen 
van de gemeente geregeld. 

6. Website en Facebook. Uwe Grammerstorf heeft het beheer van de website en onze 
Facebookpagina overgenomen. Hij heeft de website vernieuwd.  

Ook in 2022 werden we regelmatig benaderd door de gemeente en culturele organisaties om 
een bijdrage te leveren. We zijn gevraagd om in 2022 aan de Romeinendag deel te nemen en een 
aantal bestuursleden heeft als vrijwilligers deelgenomen. Overhuizen heeft de 
heemkundevereniging benaderd om regelmatig een activiteit met haar bewoners aan te bieden. 
Daarnaast worden we verder door verenigingen benaderd om hun archief (mannenkoor David en 
van de buurtvereniging A g’n Baan) over te nemen. Zover ons dat qua ruimtebeslag mogelijk is, 
geven we hier gevolg aan. 

 
5. Medewerking door leden 

In 2022 waren meerdere leden weer actief voor de vereniging. 
Theo Hoogers, Pierre en Leon Belleflamme en Rob Schol bemensen de bibliotheek annex 
archief. Ze zijn druk bezig met het archiveren van boeken en beeldmateriaal. De bibliotheek 
was op woensdagochtend voor geïnteresseerden geopend.  
Mevrouw Wierts, mevrouw Stam, mevrouw Hacking, de heren Drummen, Hamers, Habets, 
Havenith en de familie Hummel en Zaal zorgen er weer voor dat alle leden hun periodiek in 
de bus krijgen. 
Uwe Grammerstorf verzorgt de website en de sociale media. 
Heike Xhonneux en Hans Brauwers verzorgen de pr, ze schrijven aankondigingen voor de 
pers en onderhouden contacten met de kranten.   
Verschillende leden leveren kortere en langere artikelen aan bij Ortwin Reitz. Hij verzorgt de 
redactie van het periodiek.  
De sectie wegkruisen onderhoudt wegkruisen in de gemeente en op Goede Vrijdag vond de 
wegkruizenwandeling plaats. 
Onze dank aan al deze actieve leden.  
 



 
 

We danken ook degenen die we per ongeluk vergeten zijn te noemen. 
 

6. Activiteiten voor de leden 
Ondanks Corona zijn er in 2022 toch nog enkele activiteiten georganiseerd. We hadden 
enkele interessante lezingen: ‘de Bokkenrijders’ door Frits Schoonbrood; ‘Het dorp en mijn 
familie; Gulpen 1810 – 2010’ door Pierre Hupperts ; ‘mijnwerkers uit Oost-Europa’ door 
Serge Langeweg; en een lezing ‘gezichten van Margraten’ door Jori Videc . We hadden 2 
excursies: naar Eyewitness in combinatie met het Elskemuseum, beide in Beek; en naar het 
Limburgs Schutterijmuseum in combinatie met het Missiemuseum, beide in Steyl. Vlak voor 
goede Vrijdag was er een feestavond om de wegkruizengroep in het zonnetje te zetten. Zoals 
vermeld is op Goede Vrijdag zelf de wegkruiswandeling gehouden in Bocholtz: het was de 25e 
editie. 
 

7. Boekpublicaties 
In 2022 werd het boek over de Huls, ‘De Huls – va doe bis noe’, gepubliceerd. Dit boek is 
geschreven door Al Kerkhoffs in samenwerking met Math Kockelkoren en Leo Voragen. 
Armin Hamers en Hetty Backbier waren voor de redactie verantwoordelijk. Het boek geeft 
een inkijk in het leven, het reilen en zeilen in de buurtschap de Huls gedurende de laatste 
100 jaar. In december vond een succesvolle boekpresentatie plaats, met vele huidige en 
voormalige Hulzenaren die van deze reünie genoten. Het boek was een schot in de roos en 
werd met name voor de feestdagen zeer goed verkocht. 
 

8. Periodiek 
Het periodiek is in 2022 2 keer verschenen.  
 
Hetty Backbier 
Secretaris  

 


